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Abstract (en)
Known handles for motor-vehicle doors, the actuating levers of which possess an automatic return, brought about by spring forces, in order to
activate the locking mechanism, are equipped at the limiting stops with elastic damping stays for the purpose of reducing the impact noise. These
cannot be arranged and designed in such a way that sufficient damping is achieved. <??>To reduce the impact noise, the actuating lever, during
its return movement until its end position is reached, is assigned a damping element (11) which exerts on the actuating lever a braking force
diminishing with the decreasing speed of the actuating lever. This allows a uniform return of the actuating lever (11) into its end position and
consequently an effective minimisation of the impact noise. <IMAGE>

Abstract (de)
Bekannte Griffe für Kraftfahrzeugtüren, deren Betätigungshebel zur Ansteuerung des Schließmechanismus eine selbsttätige, durch
Federkräfte bewirkte Rückführung besitzen, sind zur Verringerung des Anschlaggeräusches an den Begrenzungsanschlägen mit elastischen
Dämpfungsauflagen versehen. Diese können nicht so angeordnet und ausgebildet werden, daß eine ausreichende Dämpfung erreicht wird. Zur
Reduzierung des Anschlaggeräusches wird dem Betätigungshebel während seiner Rückstellbewegung bis zum Erreichen seiner Endlage ein
Dämpfungselement (11) zugeordnet, welches auf den Betätigungshebel eine Bremskraft ausübt, die sich mit abnehmender Geschwindigkeit des
Betätigungshebels vermindert. Dies ermöglicht eine gleichmäßige Rückführung des Betätigungshebels (11) in seine Endlage und damit eine
effektive Minimierung des Anschlaggeräusches.
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